
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s styrelse den 23 jan. 
1950 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet, varefter föredrogs protokoll från 
sammanträdet den 16/1 1950, vilket godkändes i befintligt skick. 
I fråga om protokollets § 11 beslöts att frågan om klubbmärket 
skulle tas upp till diskussion vid det efterföljande mötet med 
sektionsordförandena.

§ 2. Genomgicks det på smtr. den 16/1 beslutade brevet till Sverker 
Benson och beslöts att det skulle tillställas B. först sedan 
denne återvänt från Amerika i början på febr.

§ 3. Diskuterades försäljningen av skidreliefen och beslöts att ta 
ärendet till avgörande behandling vid nästa sammanträde den 
30/1, sedan den av vice ordf. föreslagna försäljaren fått till
fälle redogöra för hur han tänkt lägga upp försäljningen.

§ 4. Diskuterade styrelsen det kommande årsmötet och konstaterade 
att de i tur att avgå varande styrelseledamöterna voro beredda 
att åtaga sig ev. återval.

§ 5. Avslutade ordf. sammanträdet och övergicks till mötet med sek
tionsordförandena.


